本机体积小,静音、激光辅助对准,皮带传动;

主轴护罩CE标准,工作台可左右45°倾斜或绕立柱360°旋转,方便特殊加工;

适用于在各种有色金属、木材、尼龙等材料上钻、扩、铰直径在Φ16mm以下的孔;

应用仪器仪表、制锁、五金加工与修理等行业的非工业台钻。

The machine is small in size, silent, laser-assisted alignment, and belt drive;

The main shaft cover is CE standard, the worktable can be tilted 45° left and right or rotated 360° around the column, which is convenient for special processing;

It is suitable for drilling, expanding and reaming holes with diameters below Φ16mm in various non-ferrous metals, wood, nylon and other materials;

Non-industrial bench drills used in instrumentation, lock making, hardware processing and repair industries.















型号	Model	CTZ16Q
最大钻孔直径	Max. drilling diameter	16mm
钻夹头夹持范围	Drill Chuck Size	1-16mm
工作台直径	Table diameter	300mm
工作台行程	Max. Movement of Work Table	360mm
主轴锥度	Spindle taper	MT2
主轴行程	Spindle stroke	65mm
主轴端面至底座距离	Distance From Spindle to Base	422mm
主轴端面至工作台距离	Max. Spindle to Table	327mm
主轴轴线至立柱表面距离	Max. Spindle to Column	182mm
立柱直径	Column diameter	72mm
电机功率	Motor Power	550W
主轴转速	Spindle speeds	500~2600rpm
外形尺寸	Overall dimensions	290 x 530 x 890mm
净重	N.W.	47KG

产品外形尺寸为手工测量,存在较小误差,为正常情况,具体以实物为准。

The dimensions of the product are measured manually, and there is a small error, which is normal, and the actual product shall prevail.